

ការពង្រីកលទ្ធភាពទទួលបានសេវាធានារ៉ាប់រងសុខភាពទៅឱ្យ ដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា (រួមទាំងជនអន្តោប្រវេសន៍ដែលមិនមានឯកសារ!)

អ្នករាល់គ្នាដែលរស់នៅក្នុងរដ្ឋ Washington អាចទិញធានារ៉ាប់រងសុខភាព និងធ្វើញ តាមរយៈ Washington Healthplanfinder™ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍។



សិទ្ធិទទួលបាន ស្ថានភាព អន្តោប្រវេសន៍ និងសុវត្ថិភាព

ពាក្យគន្លឹះ

បុព្វលាភរ៉ាប់រង៖ សមាជិកម្នាក់ៗបង់ថ្លៃប្រចាំខែ ដែលហៅថាបុព្វលាភរ៉ាប់រង។ តម្លៃនៃបុព្វលាភរ៉ាប់រងរបស់អ្នកអាស្រ័យទៅលើគម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នក។



ប្រាក់អាចកាត់កងបាន៖ ធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមជួយបង់វិក្កយបត្ររបស់អ្នក បន្ទាប់ពីអ្នក "បំពេញតាមចំនួនប្រាក់អាចកាត់កងបានរបស់អ្នក" របស់អ្នក។ គម្រោងទាំងអស់បង់ប្រាក់សម្រាប់ការថែទាំបង្ការ មុនពេលប្រាក់អាចកាត់កងបានរបស់អ្នកត្រូវបានបំពេញ។ **គម្រោង Cascade Care** បង់ថ្លៃសេវាបន្ថែមទៀត មុនពេលប្រាក់អាចកាត់កងបានរបស់អ្នកត្រូវបានបំពេញ។ សេវាកម្មទាំងនេះរួមមាន៖

- ការថែទាំបង្ការ
- ការជួបពិនិត្យជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិតថែទាំបឋម ដើម្បីព្យាបាលជំងឺ ឬ របួស
- សេវាកម្មសុខភាពផ្លូវចិត្ត
- វេជ្ជបញ្ជាទូទៅ
- ការថែទាំបន្ទាន់ នៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំភ្លាមៗ ប៉ុន្តែមិនមានការសង្គ្រោះបន្ទាន់ ដូចជាគាំងបេះដូងនោះទេ។

ការបង់ប្រាក់រួមគ្នា និងសហធានារ៉ាប់រង៖

ទាំងនេះគឺជាការចំណាយដែលអ្នកបង់ នៅពេលអ្នកទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិត។ ការបង់ប្រាក់រួមគ្នារបស់អ្នកគឺជាចំនួនថេរ (\$1-\$50)។ សហធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកគឺជាភាគរយនៃតម្លៃសេវាកម្ម។ គម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកបង់សម្រាប់ការជួបពិនិត្យដែលនៅសល់របស់អ្នក។

តើអ្នកណាមានសិទ្ធិទទួលបានដែរទេ?

ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្នុងរដ្ឋ Washington អ្នកអាចទិញធានារ៉ាប់រងសុខភាពតាមរយៈ Washington Healthplanfinder ទោះបីជាអ្នកជាជនអន្តោប្រវេសន៍ដែលមិនមានឯកសារក៏ដោយ។ អ្នកមិនត្រូវការសញ្ជាតិអាមេរិកកាត់បែតង ឬឯកសារអន្តោប្រវេសន៍ផ្សេងទៀតនោះទេ។

តើធានារ៉ាប់រងសុខភាពនឹងប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់ខ្ញុំ ឬពាក្យសុំសញ្ជាតិដែរឬទេ?

ការទទួលបានធានារ៉ាប់រងសុខភាពមិនប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ឬពាក្យសុំសញ្ជាតិសម្រាប់អ្នក គ្រួសាររបស់អ្នក ឬនរណាម្នាក់ដែលរស់នៅជាមួយអ្នកនោះទេ។

តើធានារ៉ាប់រងសុខភាពនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំក្លាយជា "គិតថ្លៃសាធារណៈ" ដែរឬទេ?

ការស្នើសុំ ឬទទួលបានធានារ៉ាប់រងសុខភាព និងការទទួលបានជំនួយផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដើម្បីបង់ថ្លៃធានារ៉ាប់រង មិនធ្វើឱ្យនរណាម្នាក់ក្លាយជា "គិតថ្លៃសាធារណៈ" នោះទេ។ នេះមានន័យថា វានឹងមិនប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ឬពាក្យសុំសញ្ជាតិសម្រាប់អ្នក គ្រួសាររបស់អ្នក ឬនរណាម្នាក់ដែលរស់នៅជាមួយអ្នកនោះទេ។

ខ្ញុំមិនមានឯកសារនោះទេ។ តើព័ត៌មានរបស់ខ្ញុំមានសុវត្ថិភាពដែរទេ?

សុវត្ថិភាពរបស់អ្នកគឺសំខាន់សម្រាប់ពួកយើង។ **ព័ត៌មានរបស់អ្នកនឹងមិនត្រូវបានប្រើសម្រាប់ការអនុវត្តច្បាប់អន្តោប្រវេសន៍នោះទេ។**

ច្បាប់សហព័ន្ធ និងរដ្ឋការពារឯកជនភាពរបស់មនុស្សដែលដាក់ពាក្យសុំធានារ៉ាប់រងសុខភាពតាមរយៈ Washington Healthplanfinder ។ ព័ត៌មានអំពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍នឹងត្រូវបានប្រើដើម្បីកំណត់សិទ្ធិទទួលបានធានារ៉ាប់រង និងមិនមែនសម្រាប់ការអនុវត្តច្បាប់អន្តោប្រវេសន៍នោះទេ។

សំណួរដែលចោទសួរជាញឹកញាប់



ការចុះឈ្មោះ

តើ "ការចុះឈ្មោះ" គឺជាអ្វី?

អ្នកចុះឈ្មោះក្នុងធានារ៉ាប់រងសុខភាពដោយជ្រើសរើសគម្រោងសុខភាព តាមរយៈ Washington Healthplanfinder បន្ទាប់មកបង់ប្រាក់សម្រាប់គម្រោងសុខភាពរបស់អ្នក។

តើខ្ញុំអាចចុះឈ្មោះនៅពេលណាបាន? តើអ្វីទៅជា "ការចុះឈ្មោះបើកចំហ"?

នរណាម្នាក់អាចចុះឈ្មោះសម្រាប់ធានារ៉ាប់រងសុខភាពនៅ Washington Healthplanfinder បាន ចន្លោះថ្ងៃទី 1 ខែវិច្ឆិកា ដល់ថ្ងៃទី 15 ខែមករា។ រយៈពេលនេះត្រូវបានគេហៅថាការចុះឈ្មោះបើកចំហ។ ការចុះឈ្មោះបើកចំហ កើតឡើងជារៀងរាល់ឆ្នាំ។

ចុះដូចម្តេច បើខ្ញុំខកខានការចុះឈ្មោះ? តើអ្វីទៅជា "ការចុះឈ្មោះពីសេស"?

មនុស្សមួយចំនួនអាចចុះឈ្មោះនៅពេលផ្សេងទៀតបាន។ នេះហៅថាការចុះឈ្មោះពីសេស។

ប្រសិនបើអ្នកមានការផ្លាស់ប្តូរលើអាយុជីវិត (ការបាត់បង់ការងារ ការផ្លាស់ប្តូរលើស្ថានភាពអាពាហ៍ពិពាហ៍ កំណើតកូន។ល។) ឬជាអ្នកដែលរកបានប្រាក់ចំណូលទាប អ្នកប្រហែលជាអាចចុះឈ្មោះខាងក្រៅការចុះឈ្មោះបើកចំហបាន។

តើខ្ញុំនឹងត្រូវការអ្វីខ្លះដើម្បីចុះឈ្មោះ?

Washington Healthplanfinder នឹងសួររកព័ត៌មានអំពីអ្នក និងក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នក ដើម្បីកំណត់សិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នក។

តើវាត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មាន?

កម្មវិធីអាចចំណាយពេលប្រហែល 1 ម៉ោង។

តើខ្ញុំស្វែងរកជំនួយក្នុងការចុះឈ្មោះនៅឯណា? តើមានជំនួយជាភាសាផ្សេងដែរទេ?

ជំនួយក្នុងការចុះឈ្មោះទាំងអស់គឺ **ឥតគិតថ្លៃ***។ នេះជាវិធីបីយ៉ាងដើម្បីទទួលបានជំនួយ៖

ហៅទូរសព្ទទៅ

1-855-923-4633

TTY/TDD: 1-855-627-9604

ជំនួយគឺមានជាង 200 ភាសា។



ភ្ជាប់

ធ្វើការណាត់ជួប ជាមួយអ្នករករកសុខភាព ឈ្មួញកណ្តាល ឬធនធានដែលអាចទុកចិត្តបាននៅក្នុងសហគមន៍របស់អ្នក។



ចូលមើល

www.wahealthplanfinder.org



ឬស្កេនលេខកូដ QR ជាមួយទូរសព្ទរបស់អ្នក។



ដើម្បីមើលគម្រោងជាមុននៅក្នុងតំបន់របស់អ្នក សូមចូលមើល wahealthplanfinder.org។ ប្រើឧបករណ៍ "រកមើល និងប្រៀបធៀបគម្រោង" ។

*ប្រសិនបើអ្នកមិនដឹងថាតើនរណាម្នាក់ត្រូវបានបញ្ជាក់ដើម្បីជួយអ្នក ឬប្រសិនបើពួកគេកំពុងស្នើសុំឱ្យបង់ប្រាក់សម្រាប់សេវាកម្មរបស់ពួកគេ សូមទូរសព្ទទៅមជ្ឈមណ្ឌលជំនួយអតិថិជន Washington Healthplanfinder តាមរយៈលេខ 1-855-WAFINDER។



សំណួរដែលចោទសួរជាញឹកញាប់



តម្លៃនៃធានារ៉ាប់រងសុខភាព

តើធានារ៉ាប់រងសុខភាពមានតម្លៃប៉ុន្មាន?

តម្លៃនៃការទិញធានារ៉ាប់រងសុខភាពអាស្រ័យលើអ្វីៗ ដូចជា ប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នក ទំហំគ្រួសារ និងកន្លែងដែលអ្នករស់នៅ។

រកមើល និងប្រៀបធៀបគម្រោងនានានៅលើ wahealthplanfinder.org ឬធ្វើការជាមួយធនធានដែលអាចទុកចិត្តបាននៅក្នុងសហគមន៍របស់អ្នក ដើម្បីស្វែងយល់ថាតើគម្រោងមួយនឹងត្រូវចំណាយអស់ប៉ុន្មាន។

តើពាក្យទាំងនេះមានន័យយ៉ាងណា៖ បុព្វលាភរ៉ាប់រង ប្រាក់អាចកាត់កងបាន សហធានារ៉ាប់រង និងការបង់ប្រាក់រួមគ្នា?

ប្រាក់អាចកាត់កងបាន៖ ធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមជួយបង់វិក្កយបត្ររបស់អ្នក បន្ទាប់ពីអ្នក "បំពេញតាមចំនួនប្រាក់អាចកាត់កងបានរបស់អ្នក" របស់អ្នក។ គម្រោងទាំងអស់បង់ប្រាក់សម្រាប់អ្វីៗដែលជាក់លាក់ ដូចជាការពិនិត្យសុខភាព មុនពេលប្រាក់អាចកាត់កងបានត្រូវបានបំពេញ។

ការបង់ប្រាក់រួមគ្នា និងសហធានារ៉ាប់រង៖ ធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមជួយបង់វិក្កយបត្ររបស់អ្នក បន្ទាប់ពីអ្នក "បំពេញតាមចំនួនប្រាក់អាចកាត់កងបានរបស់អ្នក" របស់អ្នក។ គម្រោងទាំងអស់បង់ប្រាក់សម្រាប់អ្វីៗដែលជាក់លាក់ ដូចជាការពិនិត្យសុខភាព មុនពេលប្រាក់អាចកាត់កងបានត្រូវបានបំពេញ។

ការបង់ប្រាក់រួមគ្នា និងសហធានារ៉ាប់រង៖ ទាំងនេះគឺជាការចំណាយដែលអ្នកបង់ នៅពេលអ្នកទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិត។ ការបង់ប្រាក់រួមគ្នារបស់អ្នកគឺជាចំនួនថេរ (\$1-\$50)។ សហធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកគឺជាភាគរយនៃតម្លៃសេវាកម្ម។ គម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកបង់សម្រាប់ការជួបពិនិត្យដែលនៅសល់របស់អ្នក។

តើថ្លៃចំណាយ "ចេញពីហោប៉ៅ" គឺជាអ្វី?

ថ្លៃចំណាយចេញពីហោប៉ៅ (ប្រាក់អាចកាត់កងបាន ការបង់ប្រាក់រួមគ្នា និងសហធានារ៉ាប់រង) សំដៅដល់ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលអ្នកបង់ នៅពេលអ្នកទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិត។



ការជ្រើសរើសគម្រោង

តើមានគម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពអ្វីខ្លះ?

មានគម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពប៊ិកម៉ែតដែលអាចរកបានតាមរយៈ Washington Healthplanfinder ៖ Bronze (សំរិទ្ធ), Silver (ប្រាក់) និង Gold (មាស)។

ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់អ្នកបង់គឺអាស្រ័យលើកម្រិតដែលអ្នកជ្រើសរើស។ ជាមធ្យម គម្រោង Bronze (សំរិទ្ធ) បង់ប្រហែល 60%, គម្រោង Silver (ប្រាក់) បង់ប្រហែល 70% ហើយគម្រោង Gold (មាស) បង់ប្រហែល 80% នៃវិក្កយបត្រវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក។

Bronze: គម្រោងទាំងនេះចំណាយតិចក្នុងមួយខែ ប៉ុន្តែត្រូវបង់តិចតែចំណាយ នៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំ។

Silver: គម្រោងទាំងនេះគ្របដណ្តប់ច្រើននៃថ្លៃចំណាយរបស់អ្នក នៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំ ប៉ុន្តែអាចនឹងចំណាយច្រើន។ ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ Cascade Care Savings គម្រោងទាំងនេះអាចចំណាយតិចជាងគម្រោង Bronze ។

Gold: គម្រោងទាំងនេះចំណាយច្រើនក្នុងមួយខែ ប៉ុន្តែត្រូវបង់ច្រើននៃថ្លៃចំណាយរបស់អ្នក នៅពេលដែលអ្នកត្រូវការការថែទាំ។ ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ Cascade Care Savings និងមានតម្រូវការថែទាំសុខភាពសំខាន់ៗ គម្រោងទាំងនេះប្រហែលជាស័ក្តិសមល្អ។

តើខ្ញុំទទួលបានវេជ្ជបណ្ឌិតប្រសើរជាងដែរទេ ប្រសិនបើខ្ញុំជ្រើសរើសគម្រោង Silver ឬ Gold?

ទេ។ គុណភាពនៃការថែទាំគឺដូចគ្នាសម្រាប់គ្រប់គម្រោងទាំងអស់។

ស្វែងរកឡូហ្គោ Cascade Care ។
គម្រោង Cascade Care ផ្តល់គុណតម្លៃកាន់តែច្រើនក្នុងថ្លៃចំណាយកាន់តែទាប។ ដែលមានន័យថា ទូទាត់បុព្វលាភរ៉ាប់រងរបស់អ្នកផ្តល់ឱ្យអ្នកច្រើនជាងពេលណាៗទាំងអស់!

